
Záznam

Z riadneho zasadnutia AS Svf UNIZA v akad. r. 2022/2023, ktoré sa konalo

vo štvrtok 6.7.2023 o 8:30 hod. v miestnosti AE307

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (Na začiatku zasadnutia 14 členov po treťom bode: 15

členov)

AD 1) Otvorenie a schválenie programu

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Ing. Eva Remišová, PhD. privítala členov senátu a hostí na

jedenástom zasadnutí senátu s mandátom 2022 – 2026. Predsedníčka odovzdala senátorom

(doc. Ing. Radoslav Ponechal, PhD., sl. Barbora Bandíková, sl. Zuzana Čeľovská) pre funkčné

obdobie 2022 – 2026 ich menovacie dekréty. Predsedníčka AS navrhla nasledujúci program:

1. Otvorenie a schválenie programu.
2. Schválenie overovateľov zápisu.
3. Návrh Rozpočtu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline na rok 2023
4. Návrh Zásad volieb do Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v

Žiline
5. Rôzne.

Hlasovanie o predloženom programe:

Hlasovanie: ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené

AD 2) Schválenie overovateľov zápisu

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za overovateľov Ing. Jakuba Chromčáka,

PhD, a Ing. Mareka Chabadu, ktorí s návrhom súhlasili.

Hlasovanie za overovateľov zápisu:

Ing. Jakub Chromčák, PhD ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené

Ing. Marek Chabada ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené

AD 3) Návrh Rozpočtu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline na rok 2023

Návrh Rozpočtu stavebnej fakulty predkladal dekan predchádzajúcu schôdzu, kde bol

zaviazaný predložiť Koncepciu udržateľnosti SvF. Pán dekan oboznámil členov senátu

s obsahom Koncepcie udržateľnosti SvF. Počas prezentácie prišiel Ing. Gocál. Po predstavení

Koncepcie udržateľnosti SvF predsedníčka otvorila diskusiu.

Ing. Farbák: Ako prijali vedúci katedier informáciu, že fakulta sa bude snažiť prepustiť do roku

2026 dvanásť tvorivých zamestnancov? Pán dekan odpovedal, že sú zmiešané názory ale je to

z hľadiska počtu študentov na učiteľa nevyhnutné. Doplňujúca otázka: Čo také spravili učitelia,

že sa budú prepúšťať a či sa prepúšťanie dotkne aj servisných pracovníkov? Pán dekan

odpovedal, že je v pláne zlučovaťmalé katedry do väčších celkov.

Ing. Gago: Predstavená metodika hodnotenia (bodovník) nezahŕňa všetky činnosti, ktorými sa

tvorivý zamestnanec zaoberá, napríklad podávanie inštitucionálnych projektov je



odignorovaná vec, ako sa bude posudzovať takýto zamestnanec, ak mu vyjde veľmi nízke

percentuálne hodnotenie? A druhá otázka, pokiaľmá zamestnanec tretinový výkon a dostane

85% plat, či tam nie je veľký rozdiel a tých 50% platu navyše si zaslúži. Pán dekan zostavil

a predstavil poradie zamestnancov podľa súčtu bodov z bodovníkov za roky 2015 až 2022.

Taktiež odpovedá, žeNórske fondy a inštitucionálne projekty sa v bodovníku nezohľadňujú ale

podľa jeho názoru by sa mali zohľadňovať. Pán dekan by navrhoval inak nastaviť výkon

pedagogiky.

Ing. Bulko: predstavil prítomným koncept minimálnych požiadaviek na tvorivého

zamestnanca, ktorý vychádza z pedagogickej činnosti. Tento koncept vyvolal diskusiu.

Ing. Gocál: Ako budeme optimalizovať výuku, ak chceme redukovať stav o dvanástich

zamestnancov? Potom budeme viac učiť a bude len a len väčšie zaťaženie na človeka. Pán

dekan argumentuje. A popisuje proces schvaľovania optimalizácie výučby.

doc. Remišová: Či sa uvažuje vypísať z fakultných grantov projekty, z ktorých sa budú

financovať doktorandi. Pán dekan bude takéto schémy pripravovať, aby tieto financie

nepohltila inflácia. Druhá otázka: Ako sa pripravujeme na posudzovanie VER a bude nejaká

analýza publikačnej činnosti z hľadiska posudzovania VER. Pán dekan odpovedal a zhrnul

dosiahnuté výsledky z konferencie VER.

Čelovská: Predstavila koncepciu propagácie podujatí a fakulty na sociálnych sieťach.

Ing. Farbák: Kedy bude na fakulte inžinierske štúdium pre geodéziu? Pán dekan odpovedá že

vízia je 2025/2026.

Pán dekan navrhol aby sa spolu s hospodárskou komisiou zamysleli nametodike prerozdelenia

financií na katedry na budúci rozpočtový rok, a na jednom z budúcich zasadnutí by sa

prerokovala tátometodika prerozdelenia financií na budúce rozpočtové obdobie.

Predsedníčka AS SvFUNIZA doc. Remišová ukončila diskusiu a dala hlasovať o návrhu Rozpočtu

Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline na rok 2023:

Hlasovanie: ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 3 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené

Pán dekan sa poďakoval senátorom za schválenie rozpočtu.

AD 4) Návrh Zásad volieb do Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v

Žiline

Ing. Gago ako predseda Legislatívnej komisie AS predstavil návrh Zásad volieb do

Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline a uviedol zmeny

zapracované na základe pripomienok senátorov Ing. Bulka a Ing. Šedivého:

• V paragrafe 3 Členstvo v AS SvF UNIZA, odsek 1 sa doplnil text „na ustanovený

týždenný pracovný čas“.

• V paragrafe 3 Členstvo v AS SvF UNIZA, odsek 4 sa doplnili body k a l.

• V paragrafe 3 Členstvo v AS SvF UNIZA, odsek 5 boli doplnené nové body z odseku 4.



• V paragrafe 7 Vyhlásenie výsledkov volieb a ustanovenie nového AS SvF UNIZA, odsek

1 znenie „celkový výsledok volieb takto:“ bolo nahradené znením „celkový výsledok

volieb v nasledujúcom poradí:“.

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová dala hlasovať o návrhu Zásad volieb do

Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline:

Hlasovanie: ZA: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené

Nové Zásady platia dňom schválenia dokumentu a to 6.7.2023.

AD 5) Rôzne

Do rôzneho sa nikto neprihlásil a tak predsedníčka AS poďakovala členom senátu za aktívnu

účasť na rokovaní.

V Žiline 6.7.2023

Prílohy

Prezenčná listina.

Zapisovateľ: Ing. Roman Bulko, PhD ..............................

Overovatelia: Ing. Jakub Chromčák, PhD ..............................

Ing. Marek Chabada ..............................

..............................

doc. Ing. Eva Remišová, PhD.

predsedníčka AS SvF UNIZA


